

Joachim Böttcher
President of the/der Edelweiss Dancer



Our first Special Dance

We – the EDELWEISS DANCER and the HASE DANCER – have been existing for a few years and we have long been dreaming of organizing our own Special Dance.

- Will we be able to do that?
- Would enough guests come? Because there are not very many clubs around us.
- How expensive will it be for us?
- When should it be?
In the autumn as a potato party or when the pumpkins are ripe at Halloween or in the spring to hide Easter eggs?

We agreed on autumn and it would become an **"Okto-B(a)er-Fest"** (*Editor's note: a German play of words that cannot be translated*).

And the preparations began!

Look for a hall (not too big not knowing how many guests would come), book a caller, register the Special Dance, design a flyer, decorations etc.

And then ... Covid-19 came and everything was cancelled.

Unser erstes Special

Uns – die EDELWEISS DANCER und die HASE DANCER – gibt es nun schon ein paar Jahre, und schon lange träumen wir davon, ein eigenes Special zu veranstalten.

- Können wir das überhaupt?
- Würden denn genügend Gäste kommen? Denn so viele Clubs gibt es bei uns nicht.
- Wie teuer wird es für uns?
- Wann sollte es denn sein?
Im Herbst als Kartoffelfest oder wenn der Kürbis reif ist zu Halloween oder im Frühjahr zum Ostereier Verstecken?

Wir einigten uns auf Herbst, und es sollte ein **Okto-B(a)er-Fest** werden.

Und schon gingen die Vorbereitungen los!

Raum suchen (nicht zu groß, man weiß ja nicht, wie viel Gäste kommen). Caller engagieren, Special anmelden, Flyer entwerfen, Deko usw.

Und dann ... kam Corona und alles wurde abgesagt.

New year, new luck! We didn't stay angry very long and planned again for 2023. On 28 October 2023, we were ready.

It started with the Warm Up with our MC Helma Hoffmann, the caller Günter Radi and many guests from our neighboring clubs (the furthest away came from Munich and Preez).

The dancing continued until the end, interrupted by a coffee break and many cakes for refreshments.

The last dance was at 6 p.m. and then the afterparty began! Hearty, with wheat beer (of course also non-alcoholic) and meat loaf rolls the guests enjoyed themselves for a long time.

After the Special Dance is before the Special Dance!

The EDELHASEN had so much fun with their Special Dance that planning for next year has already started.

Joachim Böttcher
President of EDELWEISS DANCER

Translated by Annemarie Cohen

Neues Jahr, neues Glück! Wir haben uns nicht lange geärgert und 2023 neu geplant. Am 28.10.2023 war es dann soweit.

Mit unserem MC Helma Hoffmann, dem Caller Günter Radi und mit vielen Gästen aus unseren Nachbarvereinen (die weitesten kamen aus München und Preetz) ging es mit dem Warm Up los.

Unterbrochen von einer Kaffeepause mit viel Kuchen zur Stärkung wurde bis zum Ende durchgetanzt.

Um 18 Uhr kam dann der letzte Tanz und es begann die Afterparty! Zünftig mit Weizenbier (natürlich auch alkoholfrei) und Leberkäse-Brötchen haben sich die Gäste noch lange Zeit vergnügt.

Nach dem Special ist vor dem Special!

Die Edelhasen haben so viel Spaß an ihrem Special gehabt, dass die Planungen für das nächste Jahr schon wieder begonnen haben.

Joachim Böttcher
Präsident der EDELWEISS DANCER

